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Ärende 16 övriga frågor 
Anmälan av följande skrivelse 
 
 

Fagersjö 
Nämnden har tidigare vid åtskilliga tillfällen diskuterat om stadsdelen Fagersjö. Förvaltningen 
har uppmärksammat utvecklingen vid flera tillfällen. Servicen har utarmats.  
 
Lidl har tillkommit. Dessvärre har flera boende påpekat att nedskräpningen i området mellan 
Magelungsvägen och Skrakgränd samt runt gångvägen efter Magelungens strand ökat 
katastrofalt. Den troliga orsaken är Lidls sophantering. Detta har även påpekats av 
hyresgästföreningen Sjöfågeln i ett brev till nämnden i februari 2007 – de har ännu inte fått 
något svar. 
 
Under den senaste tiden har Fagersjö åter drabbats av en klottervåg. Alliansen har lovat snabb 
sanering, vi förmodar detta gäller även i ytterstaden. Tyvärr har klotter observerats på ett 
flertal ställen utmed strandpromenaden. Förvaltningen bör snarast åtgärda detta genom 
sanering men även förebyggande genom att försöka fastställa vilka som förorsakat 
skadegörelsen. 
 
Nämnden har vid flera tillfällen diskuterat bebyggelse i Fagersjö. Beslut har fattats bl a om att 
bygga där centrumet tidigare fanns. Nämnden är mycket angelägen om att detta bygge snarast 
kommer igång då det behövs flera bostäder i Stockholm samt då det behlvs nya byggnader vid 
Havsörnstorget.  
 
Nämnden uppdrar åt förvaltningen att arbeta vidare med de ovan redovisade frågorna. 
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